
Stigma ry:n hallituksen kokous   

Aika: 23. lokakuuta 2023 klo 16-18 

Paikka: Kaisa-kirjasto, huone 5005 & Teams  

Läsnä:   

Emilia Muuri  
Elena Tulyakova 
Semra Shakir 
Joel Hämäläinen 
Rosaliina Frantti 

1. Kokouksen avaus   

Avataan kokous ajassa 16.15. 

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.   

2.1 Sihteerin valinta 
Hallituksen sihteerin ollessa estynyt esitetään Emilia Muuria pitämään pöytäkirjaa. Hyväksytään. 

3. Esityslistan hyväksyminen    

Lisätään esityslistaan seuraavat kohdat: 
• 2.1 Valitaan sihteeri 
• 12.2.3 Matalan kynnyksen tapahtuman ideointi 
• 12.2.4 Vaalikokous  

Hyväksytään esityslista ja sen muutokset. 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen   

Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja. 

5. Talousasiat   

5.1 Yleinen taloustilanne 
Taloustilanne yleisesti hyvä, mutta vuosijuhliin liittyy vielä monia juoksevia kuluja, joista osan 
realisoituminen epäselvää.   
5.2 Vuosijuhlien taloustilanne  
Hyvä. Vuosijuhlalippuja myyty erityisesti alumneille, ja nyt tuleekin keskittyä opiskelijoille 
mainostamiseen. 



6. Yhdenvertaisuus  
  
6.1 Häirintäyhdyshenkilö vuosijuhlille 
Käydään läpi kuka olisi häirintäyhdyshenkilö vuosijuhlilla. Keskustellaan myös yleisesti 
turvallisesta tilasta vuosijuhlilla ja mahdollisiin häiriötilanteisiin puuttumisesta. Ei päästä suoraan 
selvyyteen häirintäyhdyshenkilöistä, joita tulisi olla ainakin kaksi, mutta on onneksi useampia 
vaihtoehtoja. Lisäksi korostetaan muun hallituksen ja toimikunnan mukana oloa ja yhteistä 
puuttumista mahdollisia häiriötilanteita kohdattaessa. 
6.2 Muuta 
Odotetaan, että Kannunvalajien uusia yhdenvertaisuussuunnitelma on valmis ja sitten integroidaan 
se tarpeellisin kohdin omaamme.  

7. Ympäristö   

Ympäristöasiat huomioitu vuosijuhlien järjestelyissä.  

8. Urheilu ja kulttuuri   

Urheilun Whatsapp-ryhmissä hyvä ja osallistuva meininki, ja ei ehkä tarvetta sikäli ole ollut 
järjestää tapahtumia, joissa itse järjestöillä olisi vetovastuu. 
Lisäksi Stigman kulttuurivastaava on perustanut Valtsikan kulttuuri-ryhmän Whatsappiin, jossa on 
saatu pyritty järjestämään matalan kynnyksen kulttuuritapahtumia.  
Lisäksi tuodaan esiin, että mikäli vuosijuhlista rahaa jää, voitaisiin järjestää vierailu esimerkiksi 
teatteriin tai museoon vielä loppuvuonna.  

9. Tiedotus   

9.1 Vuosijuhlien mainostaminen 
Mainostamiseen tehtyä aikataulu, ja käydään läpi kaikki mahdolliset kanavat mainostukseen. 
Tilanne on hallinnassa, ja toivotaan, että ahkera mainostaminen  tuottaa tulosta.  
9.2 Tiedostuksen uudistuminen ja aktivoituminen 
Tiedotusta pyritty uudistamaan entistä läpinäkyvämmäksi jäsenistölle. Ollaan muun muassa 
aloitettu jakamaan kokousten pääpointit sosiaalisen median kanavissa, ja tekemään muutenkin 
toimintaamme entistä näkyvämmäksi. 
Lisäksi verkkosivuja uudistettaessa on käynyt niin, että esimerkiksi kandiarkisto kadonnut 
nettisivuilta, mutta asia pyritään korjaamaan mahdollisimman pian.  

10. Työelämä   

10.1 Excut 
Todetaan työelämätapahtumien olevan hyvin edustettuna, KRP-excu meni hyvin, ja Valtioneuvoston 
excu on vielä tulossa.  
Ympäristöministeriöstä ei ole kuulunut hetkeen mitään, mutta ilmeisimmin suunnittelevat 
jonkinlaisen isomman opiskelijatapahtuman järjestämistä lähitulevaisuudesta, mistä ovat sanoneet 
mahdollisesti olevansa yhteydessä. 



11. Opintoasiat   

11.1 Tieteenalan kokoukset  
Ei ole tullut kutsuja.  

12. Tapahtumat   

12.1 Menneet tapahtumat  
12.1.1 KRP-excu Desistanssin kanssa 12.10.2023 
Lopulta hieman alle 50 osallistujaa, sillä 50 maksimikapasiteetti ja muutama osallistuja perui 
samana päivänä. Tapahtuma itsessään meni hyvin, tosin excu-tahon puolesta järjestetty enemmän 
kriminologian opiskelijoiden painotuksella.  
KRP:n terveiset tapahtumassa: “Rekrytointimielessähän me teidät tänne kutsuttiin”, ja kivaa oli. 
12.2 Tulevat tapahtumat  
12.2.1 Vuosijuhlat 18.11.2023  
Suunnittelu ja järjestäminen hyvällä mallilla. Varsinainen vuosijuhlakokous mahdollisesti tulevalla 
tai sitä seuraavalla viikolla.  
12.2.2 Valtioneuvosto-excu 6.11.2023 
Excun maksimikapasiteetti, 30 henkeä, täynnä.  
12.2.3 Matalan kynnyksen tapahtuman ideointi 
Keskustellaan, että haluttaisiin järjestää jonkinlainen matalan kynnyksen tapahtuma, minne 
yhteiskuntapolitiikan ja sosiaalitieteiden opiskelijoiden olisi helppo tulla juttelemaan vaikka 
opinnoista, järjestötoiminnasta ja ihan vaan vaihtamaan kuulumisia. Voitaisiin järjestää esimerkiksi 
Kuppalassa tai Thirsty Scholarissa, ehkä voisi olla vaikkapa jotain tietovisaa, tai muuta helppoa ja 
kaikille sopivaa ohjelmaa. Aikataulullisesti järjestettäisiin vasta vuosijuhlakiireen jälkeen. 
Päätetään, että kysellään somessa, mikä jäsenistöä kiinnostaisi joko suoraan avoimen vastauksen 
mahdollisuudella tai sitten tehdään jonkinlainen äänestys.   
12.2.4 Vaalikokous  
Pohditaan päivää. Tullaan siihen tulokseen, että maanantai 4.12. voisi olla hyvä, joten sovitaan 
alustavasti se.  

13. Alumnit   

13.1 Alumniyhteistyö  
Yhteistyötä ollut viime aikoina lähinnä vuosijuhlien osalta.  
13.2 Alumnien tiedottaminen vuosijuhlista  
On tiedotettu, ja Yhpo-alumnit myös jakaneet sanaa.  

14. Muut asiat   

14.1 Posti  
Ei ole haettu, mutta Elena Tulyakova lupaa mennä.  
14.2 Virkistäytyminen  
Siirretty tulevaisuuteen, todennäköisesti vuosijuhlien jälkeiseen aikaan, elleivät itse vujut virkistä 
tarpeeksi.  
14.3 Siivousvuorot   
Väen kanssa sovittu että siivotaan tällä kertaa Uudella ylioppilastalolla. Siivousviikko on viikko 49. 
Tehdään Doodle vujujen jälkeen.  



15. Seuraava kokous   

Doodletetaan. 

16. Kokouksen päättäminen  

Päätetään kokous ajassa 17.21. 


